
Datum: 2.3.2020 
 
 

ZAPISNIK 
 

2. redne seje Odbora za negospodarstvo Občine Kobilje, ki je bila v ponedeljek, 
2.3.2020, ob 18.00 uri v prostorih Občine Kobilje 
 
Na redni seji Odbora za negospodarstvo Občine Kobilje so bili prisotni: člani Matej Puhan, 
Marjeta Vugrinec in Dominik Ferencek, ki je tudi pisal zapisnik ter direktorica občinske uprave 
ga. Sabina Toplak. Ostali člani so bili opravičeno odsotni. Predsednik odbora je predlagal 
naslednji dnevni red: 
 

1. Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti, sprejem dnevnega reda  
2. Obravnava predloga proračuna Občine Kobilje za leto 2020 
3. Obravnava odloka o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Kobilje in 

obravnava predloga letnega programa športa 
4. Obravnava letnega poročila OŠ Kobilje za leto 2019 
5. Obravnava Programa dela, kadrovskega načrta in finančnega načrta OŠ Kobilje za leto 

2020  
6. Obravnava vloge za izdajo soglasja k Programu dela in finančnemu načrtu Pomurskih 

lekarn za leto 2020 
7. Razno. 

 
 1.) 
 
Predsedujoči pozdravi prisotne, ugotovi sklepčnost in predlaga sprejem dnevnega reda. Člani 
odbora soglasno sprejmejo dnevni red. 
 
 2.) 
 
Predsednik odbora uvodoma predstavi trenutne aktivnosti občine Kobilje na področju 
negospodarstva ter na posamezna vprašanja (večina članov je bila prisotna na skupni 
predstavitvi predloga proračuna Občine Kobilje za leto 2020) predstavi določene postavke 
predloga proračuna občine Kobilje za leto 2020. V nadaljevanju se razvije razprava, v kateri 
sodelujejo vsi prisotni. Največ časa se nameni predvidenim projektom na področju 
negospodarstva. Po razpravi in pojasnilih je odbor sprejel naslednja mnenja, ugotovitve oz. 
priporočila: 
 

 
- odbor predlaga občinski upravi in občinskemu svetu, da še naprej naredi vse potrebno 

za ohranitev šole v občini in zagotavlja sredstva za njeno nemoteno delovanje, 
- odbor pozdravlja odločitev občinske uprave in občinskega sveta, da se zagotavljajo 

približno enaka sredstva kot lani za delovanje društev 
 

 
Add. 3.) 
 
 

- direktorica občinske uprave odboru predstavi odlok o sofinanciranju letnega programa 
športa v Občini Kobilje 

- odbor predlaga občinskemu svetu, da sprejme predlog odloka v predlagani obliki, ki je 
napisan v skladu z zakonodajo 



- odbor predlaga občinskemu svetu, da sprejme letni program športa za leto 2020 v 
predloženi obliki. 

 
 
 
 
Add. 4. in 5.) 

 
- odbor obravnava letno poročilo OŠ Kobilje in program dela za 2020. 
- Odbor nima pripomb na poročilo saj ugotavlja, da deluje vse v skladu s pravili in 

zakonodajo 
- Z programom dela za leto 2020 se odbor soglasno strinja in pozdravlja delovanje OŠ 

Kobilje 
 
 

 
Add. 6.) 
 

Pri obravnavi vloge za izdajo soglasja k Programu dela in finančnemu načrtu Pomurskih 
lekarn za leto 2020 odbor nima nobenih pripomb. 

 
 
 
Add. 7.) 
 

- Pod točko razno ni bilo razprave 
 
 
 
 

-  Seja je bila zaključena ob 19.uri. 
 
 

Predsednik odbora: 
Dominik Ferencek 

 
 
 


